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Mechatronic  Over lock St i tch Machine

700QD  Series
机 电 一 体 型 包 缝 机

ALL NEW

機 電 一 體 新 紀 元

MECHATRONICS



25

機 電 整 合 一 體 / MECHATRONIC S

更平衡、更穩定、更強勁 / MORE BALANCED, STABLE AND POWERFUL

SIRUBA 採用強勁的伺服馬達，內嵌於機身中，理想的重心配置，使機體更平衡，百分之百的動力傳遞。

The new SIRUBA technology embedded the powerful servo motor into the main body. Due to the nice weight 
allocation, the machine is more balanced.  The power transmission is completely performed.

[ 專利 ] 全球首創，將電控部分（伺服馬達、電控箱、電源開關），完全整合於縫紉機中，700QD 升級版並
支援多種自動化選配功能，化繁為簡的精湛工藝。

[Patent] The first and only design in the world, which completely integrates the electric portion (servo motor, 
control box, and power switch) into overlock machine. 700QD advanced version is compatible to optional 
automatic devices that bring complex design to simple formation.

更精準、更可靠的定針功能 / MORE PRECISE AND RELIABLE NEEDLE POSITIONING

SIRUBA 獨有之內藏式定位器再進化！定位 IC 整合封包於馬達中，更精準的感應，訊號傳遞零誤差。省卻舊
有的訊號線連接方式，排除了各介面間之傳導不良風險，貫徹系統整合之設計精神。

The SIRUBA's exclusively built-in synchronizer is now more evolved! The locator IC is integrated and 
sealed inside the motor which makes sensing more precisely and signal transmission with zero error. Such 
improvement omits the old way of signals connection, eliminates the possibility of transmission defects 
between interfaces, and implements system integrative spirit of design throughout.

針棒強制供油及回油系統 / NEEDLE BAR PORTION ACTIVE LUBRICATION SYSTEM

針棒機構零件採用強制供油之方式確保供油穩定零件不磨損，針棒軸承下方採用全封式強制回油機構，確保
針棒上下運動油膜滲漏之情形。

動 力 系 統 與 供 油 系 統 完 美 結 合 / 
THE POWER SYSTEM AND THE OIL SUPPLY SYSTEM

PERFECT COMBINATION OF 

[ 專利 ] 內嵌於機身內的馬達，連結優異的傳動系統，巧妙地將動能分流至供油系統。模組化的油路系統，簡
化了生產組裝與使用保養的工作，排除人為失誤的可能性。

[Patent] The embedded motor which joints the outstanding transmitting system, skillfully divides the power to 
drive the oil supply system. Modularized oil lubrication system simplifies the assembly and user maintenance 
works, therefore eliminates the possibility of man-made error. 

特 點 / Feature
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LED 燈 /

氣動抬壓腳 /

多種車縫模式 /

LED LIGHT

PNEUMATIC PRESSER FOOT LIFTER

MULTI OPERATION SEWING MODE

The needle bar mechanism adopts the compulsory oil-supplying to ensure the high speed movement.  The 
needle bar lower position equipped with the compulsory oil-returning to ensure the perfect oil control status.

採用最新節能 LED 設計，微小耗電量幾乎可忽略不計，並可依作業條件 , 調節亮度。

With the energy saving LED design, the power consuming is very few. The brightness is adjustable.

可切換自動和手動模式，以氣缸進行抬壓腳，降低工人勞動強度。

The pneumatic presser foot lifter is switchable as Auto/ Manual mode, which helps labor-saving.

自動、半自動、手動模式，能適應各種不同類型的成衣廠及車縫工藝的要求，自動及半自動模式可進行自動
切線動作，手動模式下可進行手動或膝動切線功能。

With the sewing mode by auto, semi-auto, and manual, it meets the demands of various garment factories. 
With auto and semi-auto mode, the cutter operates automatically. With manual mode, operator makes the 
cutting easily by pressing the button.

700QD整合機器、電機和電控箱，節能省電 60%。配備電眼感應器 , 從起動、車縫、停車、抬壓腳、 吸線
頭和布屑 , 可全程自動化連續動作 , 提高生產效率 30-60%，降低勞動強度 30%。

700QD integrates machine, motor and control box, which realize 60% energy-saving. With high-precision 
sensor, automatic operation from starting, sewing, stopping, presser foot lifting, and vacuuming, which 
increases production efficiency by 30~60%, and labor saving by 30%.

體 貼 人 心 的 設 計 / THE HUMANE DESIGN SYSTEM

整 合 式 滤 油、 供 油、 回 油 系 统
透過全新設計之整合式濾油，供油，回油之系統，不但組裝容易，強制供油系統，確保縫紉機高速車縫時之

機件潤滑，強制回油確保開放空間之機件不會漏油滲油，確保車縫品質。
INTEGRATED OIL-FILTERING, OIL-SUPPLYING AND OIL RETURNING SYSTEM
The newly designed integrated oil-filtering, oil-supplying, and oil-returning system is easy for assemble and 
maintenance.
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安全開關 /

精密的電眼感應器 /

專業穩定的電控系統 /

切刀動作保護裝置 /

渦流式手輪吸風系統 /

吸布屑及吸線頭裝置 /

剪線功能 /

SAFETY SWITCH

HIGH-PRECISION SENSOR

STABLE COMPUTER CONTROL SYSTEM

RISK-FREE CUTTING SYSTEM

 VORTEX HAND-WHEEL AIR SUCTION SYSTEM

VACUUM DEVICE

TRIMMING FUNCTION

當打開壓腳 , 進行維修、穿線等作業時，安全開關確保機器無動作 , 避免誤踩踏板而發生危險。

During maintenance or threading, and presser foot is not ready, machine is stopped by safety switch.

採用專業的進口紅外線感應器，透由感應器來執行切線、吸線頭、吸布屑的動作與時機，減少系統出現誤判
的幾率。

With high-precision sensor, the process of cutting and vacuuming can be done at good timing without 
mistake.

搭配專業、穩定的台達電控，並透由精准的回路控制，適用於絲網布、絲光棉等各種特殊面料的車縫，不會
由於面料之特殊導致系統誤判而出現亂下刀動作。

With the stable computer control system, special materials, such as mesh cloth or mercerized cotton, can be 
detected very well, and incorrect cutting does not happen.

切刀側邊有保護裝置 - 對射感測器，如果感測器處有物體遮擋，則切刀無動作，杜絕了系統誤判導致切線動
作切爛縫布，同時也可防止工人誤操作，把手伸到切刀下方，導致安全事故發生。

With the beam sensor nearby the cutter, when the sensor is blocked, the knife will not drop, which ensures 
operator’s safety and avoids fabric’s incorrect cutting.

手輪內設置渦流葉片，利用馬達運轉時吸入空氣，直接冷卻馬達與電控箱。

When the motor runs, the built-in vortex fan gets the air to cool down the motor and the control box.

將多餘的布屑及線頭吸到布袋裡，使得工作環境更加乾淨、舒適及環保。

Vacuuming the waste of fabric and thread makes the working environment clean and comfortable.

多樣化切線模式 (ECA, ECB, VTE, CTE)，適合各種不同的工藝要求，並提升效益。

Various modes (ECA, ECB, VTE, CTE) of trimming increase the efficiency of various garment sewing.
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700QD與 700K 之配件相容，700QD另有專用的電眼型配件如下 :
700QD is compatible to 700K’s device. And the new devices as below:

CTE
VTE

ECA
ECB
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ECE適用: 無空壓設備之成衣廠, 或短裁片不抬押腳連續車縫作業。

ECE Applicable for: Garment factory without air compressor, or Continually short sewing operation without presser foot lifting.

吸 風 切 線 ( 附 電 眼 節 能 裝 置 ) 
Suction Chain-cutter (with sensor-controlled energy-saving device)

700QD電控系統支援電眼節能裝置，採用電眼偵測布邊，利用控制箱調整按鍵，控制吸風功能在切線時運作，減少空壓設備的能源消
耗，並避免縫線浪費。

700QD's computerized system drives sensor-controlled energy saving device.  Electric eye (sensor) checks the fabric edge. Turn the 
button of control box to set the time of air suction of chain-cutter.  It saves the energy consuming of air compressor system and also saves 
thread consuming.

1. 垂直式吸風切線適合內褲廠等輕薄及不規則的針織面料車縫，提升效率。

2.切刀之吸風口的設計使得切線更加快速。 

3.針對網紗、強反光絲光棉等特殊面料，採用專業的電控程式控制，均能輕鬆車縫及完成切線，不會造成切刀誤切。

4.氣動抬壓腳，使得壓腳抬升更加輕鬆，降低工人勞動強度。

5.三合一集塵組，吸線頭、吸布屑及吸塵三種功能。

6.附小型操作面板，目前市場所需求之功能基本滿足。

7.「切線後自動停車功能」以及「無面料即不車縫功能」可減少縫線的浪費。

1.Vertical suction trimming is suitable for sewing the light fabric like under-wear or irregular knitwear, to improve the efficiency. 
2.The design of the suction inlet of the trimmer makes the trimming faster. 
3.For those special fabrics such as mesh fabric, mercerized cotton etc, the stitches are easily accomplished as well as the trimming by the professional 
computer controlled without mistake-trimming. 
4.Pneumatic presser foot lifter easily to arise the presser foot saves the operators’ time and energy. 
5.3 in 1 dirt collection combination with the 3 functions, including suction thread, waste fabric and the dirt. 
6.Attached with the small panel to satisfy the basic function demanded by the market. 
7.Functions with auto stop sewing after trimming and with no fabric can save the stitches. 

電 動 式 切 刀 氣 動 式 切 刀 
SOLENOID TYPE TAPE/ THREAD CUTTER PNEUMATIC TYPE TAPE/THREAD CUTTER ECBECA

水 平 式 垂 直 式 

Flat type Side typeCTE VTE

SIRUBA的EC切刀裝置再進化！省去原有的控制箱，由700QD功能強大的電控系統控制切刀動作，實現「單機自動化」的技術境界。先

進的電眼在偵測到車縫完畢時，精準下刀零時差。ECA為氣動式，ECB為電動式，搭配吸風線槽，操作更順暢。

1.手動、半自動及全自動操作模式,附轉換按鍵，且可透過操作面板調整。

2.防誤切保護裝置：切刀旁安裝一電眼，如有被遮擋的狀況下，切刀不會動作，能有效地防止切刀誤切到布料。

3.手動切線補償按鍵，如因操作問題沒有切斷線，可透由此按鍵進行手動切線。

4.手動模式下，可後踩踏板切線。

5.針對網紗、強反光絲光棉等特殊面料，採用專業的電控程式控制，均能輕鬆車縫及完成切線，不會造成切刀誤切。

SIRUBA’s re-evolution on EC device!  Eliminating the control box and driven by the powerful computerized system to control the cutting movements is an 
implementation of “single machine automation” concept.  Advanced sensor inspects the completion of sewing work and initiates cutting without time lag.  
ECA is pneumatic type, and ECB is electric type, compatible with air suction slot, which makes the operation more smoothly. 
1.Manual, semi-auto and fully-auto operation mode, attached the switch keys, and could be adjusted by the panel.
2.Mistake-proof protection device: One sensor equipped near the trimmer. If the sensor is blocked, the trimmer is deactivated effectively for 
   avoiding from cutting the fabric.
3.Manual trimming compensation stitch key: If the thread is not cut due to the operation, it can be done by the key.
4.Under the manual mode, it could be fully backward pedaled to cut the thread. 
5.For those special fabrics such as mesh fabric, mercerized cotton etc, the stitches are easily accomplished as well as the trimming by the 
   professional computer controlled without mistake-trimming. 

雙電眼 
Dual Sensor

切刀 
Cutter

氣動配件  Pneumatic Set
備註

Remark抬押腳 
Foot Lifter

吸風集塵組
Suction Set

吸風線槽
Suction Channel

ECA V 氣動
Pneumatic V V V 全功能

Full Function

ECB V 電動
Electric V V V 全功能

Full Function

ECE V 電動
Electric X 經濟型

Economic
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ECA.ECB.ECE.CTE.VTE等功能可搭配以下針位組
The following specifications are optional with ECA.ECB.ECE.CTE.VTE

737QD-504F1-04 1 3 - 4 - 0.7-2 3.6 6.0 #11 7500

737QD-504F1-15 1 3 - 1.5 - 0.7-2 3.6 5.5 #9 7500

737QD-504M1-15 1 3 - 1.5 - 0.7-2 3.6 6.0 #9 7500

737QD-504M2-04 1 3 - 4 - 0.7-2 3.6 6.0 #11 7500

737QD-505F1-04 1 3 - 4 - 0.7-2 3.6 6.0 #9 7500

737QD-504M3-04 1 3 - 4 - 0.7-2 3.6 6.0 #11 7500

737QD-504M3-05 1 3 - 5 - 0.7-2 3.6 6.0 #11 7500

747QD-512M1-25 2 4 2 5 7 0.7-2 3.6 5.5 #11 7500

747QD-512M1-34 2 4 3 4 7 0.7-2 3.6 5.5 #11 7500

747QD-514F1-24 2 4 2 4 6 0.7-2 3.6 5.5 #11 7500

747QD-514M2-24 2 4 2 4 6 0.7-2 3.6 5.5 #11 7500

747QD-514M2-25 2 4 2 5 7 0.7-2 3.6 5.5 #11 7500

747QD-514M2-28 2 4 2 8 10 0.7-2 3.6 4.0 #11 7500

747QD-514M4-23 2 4 2 3 5 0.7-2 3.6 6.0 #11 7500

747QD-514M7-24 2 4 2 4 6 0.7-2 3.6 7.0 #16 7500

747QD-514M7-25 2 4 2 5 7 0.7-2 3.6 7.0 #16 7500

757QD-401M1/TW 1 2 - - - 0.7-2 3.6 5.5 #14 7000

757QD-401M2-50/TA 2 4 5 - - 0.7-2 3.6 6.0 #14 7000

757QD-516L1-24 2 5 2 4 6 0.7-2 3.6 6.0 #14 7500

757QD-516L1-35 2 5 3 5 8 0.7-2 3.6 6.0 #14 7500

757QD-516M2-35 2 5 3 5 8 0.7-2 3.6 6.0 #14 7500

757QD-516M2-55 2 5 5 5 10 0.7-2 3.6 6.0 #14 7500

757QD-516M2-35/PS 2 5 3 5 8 0.7-2 3.6 6.0 #14 7000

757QD-516M2-55/PS 2 5 5 5 10 0.7-2 3.6 6.0 #14 7000

767QD-516M2-324 3 6 3+2 4 9 0.7-2 3.6 6.0 #11 7000

767QD-516M2-524 3 6 5+2 4 11 0.7-2 3.6 6.0 #11 7000
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